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Mondelinge vragen , raadsvergadering 9 /1 2017 

Betreft : stallingsproblemen fietsen, bioscoop/ binnenstad 

Het tekort aan fietsparkeerplaatsen bij de nieuwe Pathé-bioscoop was niet nodig geweest. Dat geeft de 

Fietsersbond dezer dagen aan in diverse media. Vorige week bleek dat er veel te weinig stallingen zijn. 

De Pathé-leiding laat weten  hier al voor gewaarschuwd te hebben bij de gemeente. 

We begrepen van de Fietsersbond dat de gemeente er al vaker op gewezen is dat er in 

vergunningsprocedures onvoldoende aandacht is voor fietsparkeren. Ook GroenLinks heeft regelmatig 

oplossingen gevraagd voor te verwachten knelpunten,  zoals rond de komst van Primark en Zara. Deze 

winkels hoeven in tegenstelling tot vroeger beleid niet meer bij te dragen  om mobiliteitsknelpunten te 

(helpen) voorkomen.  

Ook de komst van Hudson's Bay lijkt tot fietsenchaos te gaan leiden, tenminste zoals de plannen er tot nu 

toe voorstaan. We begrepen daaruit dat het Meerminneplein minder fietsparkeren krijgt, maar dat er geen 

zicht is op compensatie, bijvoorbeeld met stallingsruimte onder de nieuwe winkel.  

Vragen: 

Deelt u de analyse van de Fietsersbond dat er onjuiste cijfers zijn gehanteerd bij het bepalen van de 

benodigde fietsparkeerplekken bij de bioscoop?  

Op welke wijze gaat u dit probleem oplossen? Bijvoorbeeld met realiseren van extra plaatsen en 

verwijzingen naar parkeerplekken iets verder van de bioscoop? 

Gaat u bij de komst van Hudson's Bay het fietsparkeren voorafgaand aan de verbouwing van het V& D 

gebouw alsnog , in voldoende mate,  in de plannen onderbrengen? 

Geeft het probleem rond fietsparkeren bij de bioscoop algemeen aanleiding om de positie van 

fietsparkeren binnen ruimtelijke projecten meer aandacht te geven?  
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